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Večkrat v 

zgodovini se je zgodilo, da 

je otrok postal kralj. 

Bilo pa je le enkrat, 

da je Kralj postal otrok in 

prišel - ne na prestol 

ampak v jasli. 

 

 

 

Drage sestre in bratje! 

 

»Srce jaslic začne utripati takrat, ko ob božiču vanje položimo figurico Deteta 

Jezusa. Bog se predstavi na ta način, kot otrok, da bi ga sprejeli v svoje naročje. V 

slabotnosti in krhkosti skriva svojo moč, ki vse ustvarja in spreminja. Zdi se nemogoče 

in vendar je tako: v Jezusu je bil Bog otrok in v tem stanju je hotel razodeti veličino 

svoje ljubezni, ki se kaže v nasmehu in v stegovanju rok proti vsakomur.« 

(Apostolsko pismo Admirabile signum svetega očeta Frančiška o pomenu in vrednosti jaslic) 

 

Po čem si bomo zapomnili leto, ki mineva? Z veliko mero gotovosti bi upala  

trditi, da bo to pandemija, ki nas je precej leta držala (in nas še drži) v šahu. Ob tem 

pa upam, da smo živeli tudi dogodke bolj vesele narave, ki so bili vir moči za opazne, 

predvsem pa za tihe boje, ki smo jih bíli vsak na svojem področju.  

In če za preživeto leto lahko rečemo najmanj, da je bilo DRUGAČNO, nam 

tudi božična zgodba govori: Ob Bogu, ki začenja svojo pot v jaslicah, se KAR 

NAVADIMO NA DRUGAČNO. Kajti tudi v prihodnje nas bo presenečal na vsakem 

koraku, nas spremljal, izzival in od nas pričakoval, da živimo, odkrivamo svoje 

talente in pričujemo, da se je »življenje razodelo« (prim. 1 Jn 1,2).  

 

Blagoslovljen božič  

in veliko te tudi frančiškovske drugačnosti v novem letu želimo 

fani in ostali iz narodnega sveta OFS Slo   


